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TURUN YLIOPISTON HUMANISTISEN TIEDEKUNNAN OPISKELIJOIDEN EDUNVALVONTAJÄRJESTÖ 

 

 

Pöytäkirja 4/2020  

 

Läsnäolijat: 

Paula Pättikangas (puheenjohtaja) 

Liisa Merivuori (sihteeri) 

Teemu Helenius 

Sanni Lilja  

Pinja Luoma 

Vilja Välimäki 

 

1. Kokouksen avaaminen  

Avataan kokous ajassa 10.03. 

 

2. Kokouksen järjestäytyminen 

Valitaan kokouksen puheenjohtajaksi Paula Pättikangas, sihteeriksi Liisa Merivuori ja 

pöytäkirjantarkastajiksi sekä ääntenlaskijoiksi Vilja Välimäki ja Pinja Luoma. 

 

3. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

4. Hyväksytään kokouksen työjärjestys 

Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

 

5. Ilmoitusasiat ja kuulumiset 

- Soponeuvostossa 5.2. runsaasti humanitaslaisia. 

- YYA-ilta 10.2. sujui hyvin, paljon mielenkiintoisia ideoita. 



- Koponeuvostossa 10.2. myös osallistujia. 

- Iltakoulussa käytiin onnistuneesti läpi vuoden päivämääriä. 

- Järjestöfoorumi 20.2., ilmoittauduttava tänään. 

- Sanni selvitti, että Humanitaan 10-vuotisjuhlia vietettiin Kakskerran Hirvilammilla. 

 

6. Posti 

- Puheenjohtaja kaudelta 2018 Nelli Mäkitalo oli saanut Humanitaspostia, kuoresta 

löytyivät pankin avainluvut. Sanni ottanut haltuunsa. 

- Olemme saaneet kutsun TYY:n järjestämään tiedekuntajärjestöjen tutustumisiltaan. 

Vaihtoehtoisina ajankohtina 9. ja 16.4. 

- Katariina Teräs pyytänyt Humanitasta nimittämään opiskelijaedustajat museologian ja 

kulttuurien tutkimuksen yliopisto-opettajien tehtäviin. Otamme yhteyttä kys. 

ainejärjestöihin. 

 

7. Menneet tapahtumat 

Ei menneitä tapahtumia. 

 

8. Johtosääntö 2020 

Liite 1: Johtosääntö 2019. 

- Muutetaan hallituslaisten taloudellista päätäntävaltaa. 

Puheenjohtajan, varapuheenjohtajan ja taloudenhoitajan taloudelliseksi 

päätäntävallaksi päätetään 50 €. Muiden hallituksen jäsenten taloudelliseksi 

päätäntävallaksi päätetään 25 €. 

- Päätetään, että posti käsitellään kokouksessa, mutta arkistoinnista päätetään 

tapauskohtaisesti. 

- Taloudenhoitajan tulee tehdä välitilinpäätös kauden puolivälissä sekä tuloslaskelmat. 

- Sihteeri laittaa pöytäkirjat verkkosivuille, ei sähköpostilistoille. 

- Projektivastaavan vastuista poistetaan kahvituksen järjestäminen. 

- Paula päivittää johtosäännön. 

 

9. Koulutuspoliittiset asiat 

 

Kummittelukuulumisia: 

Kummijärjestöt kiittelevät tapaamisesta kasvokkain, Humanitas vaikuttaa läheisemmältä. 

Monet toivovat lisää tietoa tai osallistumismahdollisuuksia Arcanumiin liittyen; muutto ja 

siihen liittyvät kysymykset aiheuttavat monille huolta. Kaikki järjestävät monipuolisia 

tapahtumia varsin vakiintuneesti, yhteistyötä tehdään paljon. 

 

- Muutama järjestö ilmoittanut osallistujansa kopo- ja pj-iltaan. 

- Kopo- ja pj-illassa hallituksen infopläjäys (kyselykooste, Arcanum-ihmisiltä ja 

dekaanilta saadut tiedot) ja kierros järjestöjen Arcanum-huolista. Paula ja kopot 

valmistelevat.  

 



10. Sosiaalipoliittiset asiat 

- Iltakoulussa sovittu tuutor-palautekyselyn tekemisestä, Hanne on alkajaisiksi 

yhteydessä Mauriin. 

- Humanitas kirjaa omat turvallisen tilan periaatteensa, jotka pätevät kaikissa 

tapahtumissa. Paula ja Liisa tekevät luonnoksen. 

- Indexin ja Hybridin kanssa tulossa sopo-kopo-kokous, jossa suunnitellaan yhteistä 

tapahtumaa hyvinvointiin liittyen. 

 

11. Halloped-asiat 

- Koordinaattorit kyselleet halloped-illalle sopivasta aikataulusta, maaliskuu 

todennäköisin. Saavat sopia itselleen parhaiten sopivan ajankohdan. 

- Paula silmäilee ehtiessään hallopedien kokousraportteja, mahdolliset huolestuttavat 

asiat otetaan kokouksessa puheeksi. Koordinaattorit tekevät pari kertaa vuodessa 

koonnin raporteista, käydään kokouksessa läpi. 

 

12. Arcanum/taloasiat 

- Ei vieläkään vastausta Hildeniltä tai Hatakka-Juntilta, Teemu muistuttelee ja ehdottaa 

tapaamista. Tietoa saatava ennen kopo- ja pj-iltaa.  

- Talokokous pidettävä piakkoin, voitaisiin tehdä doodle järjestöille. Olemme hieman 

epätietoisia kaikista tiedotuskanavista, monta Facebook-ryhmää joiden aktiivisuus 

epämääräistä. Selvitellään. Vilja hoitaa. 

 

13. Kannatustuotteet 

- Vilja ja Liisa selvittäneet määriä. Merkkejä on satoja jokaista, valkoisia kangaskasseja 

18 kpl, mustia toppeja 3 kpl, myyntikirjoja 21 kpl. Voisi harkita Facebook-kyselyä 

kysynnästä.  

- Vujuja ajatellen kannattaa tilata tuotteita, jotka tuottavat hyvin lyhyellä aikavälillä. 

- Haluamme Humanitas-kortsuja! 

 

14. Tulevat tapahtumat 

 - 26.2. Kopo- ja pj-ilta Proffan kellarissa klo 18 

  - käydään porukalla kaupassa dekaanin tapaamisen jälkeen 

 - 30.3. Kevätkokous Turku-salissa klo 18.30 

  

15. Talous 

- Sanni on tallettanut viime vuoden tapahtumien käteisiä reilun tonnin edestä. Ei ole 

vielä saanut tunnuksia, mutta Nestori luvannut hoitaa tällä viikolla erääntyvät laskut. 

Sanni tutkaillut myös kortteja ja iZettleä. Maksukortti maksaisi 4,50 € kuussa. iZettle 

maksaa 79 € ja kaikista maksuista menee pieni osuus. Tapahtumia sen verran vähän, 

että maksukortti ei välttämättä olisi kannattava. 

- Yksi järjestö haluaisi vuokrata 100 skumppalasia ja 20 kpl laulukirjoja. Onnistuu, 

Vilja yhteyshenkilönä molemmissa. 

- Kehy-siipi haluaisi vuokrata skumppalaseja maaliskuussa, Paula on yhteydessä. 

- Budjetoidaan kopo- ja pj-iltaan 20 €. 



 

16. Muut esille tulevat asiat 

- Dekaanin tapaaminen 26.2. 

- Kirjaston neuvottelukuntiin kaivataan ihmisiä 24.2. Ei liity suoraan meihin, mutta 

voisimme olla yhteydessä asiaan liittyen ja mainostaa tapahtumaa. Liisa välittää 

viestin. 

 

17. Seuraava kokous 

2.3. klo 16. Paula ilmoittaa paikan myöhemmin. 

 

18. Kokouksen päättäminen 

Päätetään kokous ajassa 11.09. 

 

 


